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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:666 Färdplan Arlanda

I mars 2017 tillsatte regeringen Arlandarådet, vars uppgift var att ”ta fram 
förslag och en färdplan för Arlanda”. Syftet var att ta fram en långsiktig lösning 
för frågor kring luftfart inte bara på Arlanda utan även i Stockholmsområdet. 
Rådet skulle slutrapportera i december 2018 men fick ett förlängt uppdrag till 
mars 2019. 

Ingen slutrapport eller färdplan har rapporterats ännu, och min fråga till 
infrastrukturminister Tomas Eneroth är därför:

 

När avser ministern och regeringen att presentera en färdplan för Arlanda och 
flygfarten i Stockholmsområdet?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-05-20
Besvaras senast
2019-05-29 kl. 12.00


